
Uddannelses- og Forskningsudvalget

Til: Uddannelses- og forskningsministeren

Dato: 9. maj 2018

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

UFU alm. del

Spørgsmål 142

I en brugerundersøgelse fra april/maj 2018 hvor Foreningen for Innovations-

miljøer har spurgt deres porteføljevirksomheder, fremgår det, at 73 % mener,

at det er en dårlig ide at lade formidlingen af al statslig egenkapital overgå til

Vækstfonden. Hvad er ministerens kommentar til iværksætternes holdninger?,

jf. UFU alm. del - bilag 110.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Mette Reissmann (S).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Mette.Reissmann@ft.dk og til

lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Christine Antorini

formand
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